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Írásos kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásos kérdést kívánok feltenni
Balog Zoltán miniszter úrhoz

„Miért alkalmazza hátrányosan a foglalkozási rehabilitálhatóságra vonatkoz ó
szabályokat az intézményrendszer, van-e ennek haszna?” címmel,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hozzám eljutott tömeges jelzések szerint a megváltozott munkaképesség ű személyek
ellátása iránti eljárás során a hátrányos helyzetű Baranya megyei térségben, a hatályos
jogszabályok alkalmazásakor a rokkantakat rehabilitálhatóvá nyilvánítják . A korábbi
ellátásnál alacsonyabb összegű járulékot állapítanak meg, ami a megélhetéshez elégtelen ,
ugyanakkor az érintettek elhelyezkedése szinte esélytelen. A jogalkalmazó hatóságok
ugyanis a komplex minősítésre vonatkozó részletes szabályokról szóló 7/2012. (II. 14. )
NEFMI rendelet 2. számú mellékletében a „Térség foglalkoztatási helyzete, perspektívái ”
megjelölésű 14. rovatban nem jelölik X-szel azt a tényhelyzetet, hogy a foglalkoztatá s
támogatások nyújtása esetén sem valósítható meg. Ilyen esetben a 2. számú melléklet
alapján a foglalkoztatási rehabilitáció nem javasolt . Jól ismert ugyanakkor, hogy Barany a
megyében például több mint 19 %-os a munkanélküliség, egy 50 év feletti rokkant bányás z
elhelyezkedésére a munkaerőpiacon semmilyen reális esély nincs .
A felülvizsgálatok várható költségvetési hatására készültek számítások, a tényleges anyag i
hatására vonatkozóan azonban nem ismertek a társadalmi szempontokat is figyelembe vev ő
adatok.

Kérdezem Miniszter Urat, hogy miért alkalmazza hátrányosan a foglalkozás i
rehabilitálhatóságra vonatkozó szabályokat az intézményrendszer, van-e ennek haszna ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. június 11 .
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Dr. Szili Katalin
független képviselő
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